



Corporate Announcement

End of Free Trial Period for IX Asia Indexes on Bloomberg – Subscription Access & Delayed Feed Options from March 15, 2025

Hong Kong, China – 14 March 2025 - IX Asia Indexes (“IXAI”), the index business arm of IX Capital International Limited, would like to remind users that the free trial period for accessing IX Asia Indexes on Bloomberg will conclude on March 15, 2025 (Saturday).

Starting from this date, **access to live-data feed of all 10 IX Asia Indexes via Bloomberg Terminal (“IXCI <GO>”) will be subject to a subscription fee.**

Since its launch on Bloomberg in July 2024, the IXCI page has provided global investors with real-time digital asset index data, offering a range of benchmarks for digital assets, portfolio tracking, and spot price referencing. The indexes on the IXAI Bloomberg page include 10 out of 29 different indexes in the first phase, comprised of IXAI’s Benchmark and Spot Price Index Series (both disseminated real-time), and Portfolio Index Series (disseminated every hour). [See Appendix 1 for full list.] The four-month free trial period, originally set to end in November 2024, was extended until March 2025 to allow broader market access. A new public feed will allow non-subscriber Bloomberg user to still access IX Asia Indexes with a 15-minute delay data. [See Appendix 2 for full list.] All delayed indices will append the digit ‘2’ added to the Bloomberg ticker symbols of their corresponding real-time indices. For example, IXCI denotes real-time index, while IXCI2 denotes the delayed index.

With the conclusion of the complimentary access period, users who wish to continue benefiting from real-time index data, deep market insights, and advanced tracking tools are encouraged to contact us for subscription details and fee arrangements. The 15-minute delayed data will remain freely accessible to Bloomberg users under the new delayed feed.

Subscription & Fee Arrangements

To discuss subscription options and access fees, please reach out to licensing@ix-index.com. For more information on index methodology, please refer to: <https://bit.ly/3Wnwjv6>. We appreciate the support of our users and look forward to continuing to provide accurate, transparent, and reliable market data for the digital asset investment community.

IX Capital International Limited



公司通告

彭博終端「信昇亞洲指數」免費試用期結束通知 – 訂閱服務與延遲數據選項將於2025年3月15日啟用

中國香港 - 2025年3月18日 - 信昇資本國際 ("IXCI") 旗下指數業務信昇亞洲指數 ("信昇指數") 特此提醒用戶，彭博終端機 (Bloomberg Terminal) 上「信昇亞洲指數」的免費試用期將於2025年3月15日 (星期六) 正式結束。

自該日起，所有透過彭博終端 (指令「IXCI <GO>」) 查閱的10項信昇亞洲指數即時數據流將轉為訂閱制收費服務。

自2024年7月於彭博平台推出以來，「IXCI專頁」持續為全球投資者提供即時數字資產指數數據，涵蓋數字資產基準、投資組合追蹤及現貨價格參照等多項功能。首階段發布的10項指數 (完整列表參見附錄1) 選自信昇指數三大系列：即時更新的「基準指數系列」與「現貨價格指數系列」，以及每小時更新的「投資組合指數系列」。原定於2024年11月截止的四個月免費試用期，為擴大市場覆蓋已延長至2025年3月。新增的公開數據源將允許非訂閱用戶繼續透過彭博終端取得信昇亞洲指數的15分鐘延遲數據 (完整說明參見附錄2)。所有延遲指數會再實時指數彭博碼頭加上2字。例如IXCI 為實時指數，而IXCI2就是延遲指數。

隨著免費試用期結束，欲持續獲取即時信昇指數數據、以進行深度市場分析及運用於彭博進階追蹤工具的用戶，請即聯繫我們了解訂閱方案與費用安排。15分鐘延遲數據將透過新延遲數據源繼續免費提供予彭博用戶。

訂閱服務詳情

指數授權與訂閱洽詢：licensing@ix-index.com 指數編製方法說明：<https://bit.ly/3Wnwjv6>
信昇指數衷心感謝用戶支持，未來將持續為數字資產投資社群提供精準、透明且可靠的市場數據解決方案。

信昇資本國際有限公司



Appendix1

10 Indexes on IXAI Bloomberg Page: Live Feed <IXCI> GO

Bloomberg Code	Name of the Index	Short Name	Dissemination Interval
Benchmark Index Series			
IXCI	ixCrypto Index	IXCI	Every 5 seconds
IXCBI	ixBitcoin Index	IXBI	Every 5 seconds
IXCEI	ixEthereum Index	IXEI	Every 5 seconds
IXSCI	ixStablecoin Index	IXSCI	Every 5 seconds
IX5050	ixCrypto BTC/ETH 50/50 Index	IX5050	Every 5 seconds
IXPI	ixCrypto BTC/ETH Proportional Index	IXPI	Every 5 seconds
Portfolio Index Series			
IX5EW	ixCrypto 5 EW Index	IX5EW	Every hour
IX5SR	ixCrypto 5 SR Index	IX5SR	Every hour
Spot Price Index Series			
IXBTC	ixBitcoin SP Index	IXBTC	Every 5 seconds
IXETH	ixEthereum SP Index	IXETH	Every 5 seconds

Appendix2

10 Indexes on IXAI Bloomberg Page: Delayed Feed <IXCI> GO

Note: All the below indexes will be delayed by 15 minutes

Bloomberg Code	Name of the Index	Short Name	Dissemination Interval
Benchmark Index Series			
IXCI2	ixCrypto Index	IXCI	Every 5 seconds
IXCBI2	ixBitcoin Index	IXBI	Every 5 seconds
IXCEI2	ixEthereum Index	IXEI	Every 5 seconds
IXSCI2	ixStablecoin Index	IXSCI	Every 5 seconds
IX50502	ixCrypto BTC/ETH 50/50 Index	IX5050	Every 5 seconds
IXPI2	ixCrypto BTC/ETH Proportional Index	IXPI	Every 5 seconds
Portfolio Index Series			
IX5EW2	ixCrypto 5 EW Index	IX5EW	Every hour
IX5SR2	ixCrypto 5 SR Index	IX5SR	Every hour
Spot Price Index Series			
IXBTC2	ixBitcoin SP Index	IXBTC	Every 5 seconds
IXETH2	ixEthereum SP Index	IXETH	Every 5 seconds



附錄 1

數彭博 "信昇指數" 頁面上的 10 個數位貨幣指數：實時報價

<IXCI>GO

彭博社代碼	指數名稱	簡稱	發佈時間間隔
<u>基準指數系列</u>			
IXCI	信昇數字貨幣指數	IXCI	每 5 秒發布
IXCBI	信昇比特幣指數	IXBI	每 5 秒發布
IXCEI	信昇以太幣指數	IXEI	每 5 秒發布
IX5050	信昇比特幣/以太幣均權指數	IX5050	每 5 秒發布
IXPI	信昇比特幣/以太幣比例加權指數	IXPI	每 5 秒發布
<u>投資組合指數系列</u>			
IX5EW	信昇數字貨幣 5 等權指數	IX5EW	每小時發布
IX5SR	信昇數字貨幣 5 SR 指數	IX5SR	每小時發布
<u>現貨價格指數系列</u>			
IXBTC	信昇比特幣現貨價格指數	IXBTC	每 5 秒發布
IXETH	信昇以太幣現貨價格指數	IXETH	每 5 秒發布
IXUSDT	信昇泰達幣現貨價格指數	IXUSDT	每 5 秒發布

附錄 2

數彭博 "信昇指數" 頁面上的 10 個數位貨幣指數：延遲報價

<IXCI>GO

註：以下所有指數均延遲 15 分鐘

彭博社代碼	指數名稱	簡稱	發佈時間間隔
<u>基準指數系列</u>			
IXCI2	信昇數字貨幣指數	IXCI	每 5 秒發布
IXCBI2	信昇比特幣指數	IXBI	每 5 秒發布
IXCEI2	信昇以太幣指數	IXEI	每 5 秒發布
IX50502	信昇比特幣/以太幣均權指數	IX5050	每 5 秒發布
IXPI2	信昇比特幣/以太幣比例加權指數	IXPI	每 5 秒發布
<u>投資組合指數系列</u>			
IX5EW2	信昇數字貨幣 5 等權指數	IX5EW	每小時發布
IX5SR2	信昇數字貨幣 5 SR 指數	IX5SR	每小時發布
<u>現貨價格指數系列</u>			
IXBTC2	信昇比特幣現貨價格指數	IXBTC	每 5 秒發布
IXETH2	信昇以太幣現貨價格指數	IXETH	每 5 秒發布
IXUSDT2	信昇泰達幣現貨價格指數	IXUSDT	每 5 秒發布



IX Asia Index Page <IXCI> Launch on Bloomberg

23rd July 2024: IX Asia Index (“IXAI”), the index business arm of IX Capital International Limited, is thrilled to announce the launch of a centralised IXAI index page composed of a comprehensive suite of 10 unique indexes, available on Bloomberg starting today. The IXAI Bloomberg page can be accessed via the function “IXCI <GO>”. This launch significantly enhances the accessibility of IX Asia Indexes' offerings, providing global investors with real-time data and deep market insights.

The integration of IXAI on Bloomberg marks a pivotal moment in the company's history. This strategic move will bring greater transparency and efficiency to the investment community, supporting informed decision-making through accurate and timely data availability. The indexes now live on the IXAI Bloomberg page include 10 out of 29 different indexes in the first phase, comprised of IXAI's Benchmark and Spot Price Index Series (both disseminated real-time), and Portfolio Index Series (disseminated every hour). [See Appendix 1 for full list.]

Before today's announcement, Bloomberg has carried three IX indexes (including ixCrypto Index, ixBitcoin Index and ixEthereum Index) over the past three years in a 15-minute delay mode from Nasdaq data feed 9am to 9pm Hong Kong time. After today's launch, Bloomberg will directly connect to IXCI's data feed and be able to provide its clients with real time IX indexes 24/7 at 5 second intervals.

The three types of indexes are designed to cater for the varied needs of investors by offering a range of benchmarks for digital assets, portfolio tracking, and spot price referencing. The Benchmark Index series serves as performance standards for the overall market or specific segment with the highest representation on market capitalisation and trading volume. The Spot Price Index series, which is obtained as average across 10 world crypto indexes, provides fair prices of different cryptocurrencies for mark to market purpose. The Portfolio Index series are designed for fund managers to support diversified investment strategies by tracking a curated selection of assets. Whether an investor is seeking broad market exposure, targeted investments in specific cryptocurrencies, or accurate real-time pricing, IXAI provides the tools needed to meet these goals.

Subscribe for a 4-Month Free Trial: To celebrate this launch, IXAI is offering a 4-month free trial subscription for Bloomberg terminal users. This offer provides investors an excellent opportunity to experience the value and reliability of IX Asia Indexes' data firsthand. Users who would like to continue accessing the indexes via Bloomberg are advised to contact licensing@ix-index.com for a subscription one month before free trial period ends. For more information on data dissemination and product licensing, please visit <https://ix-index.com>.



信昇亞洲指數在彭博社推出指數專頁<IXCI>

2024 年 7 月 23 日：今天，信昇資本國際（“IXCI”）旗下的指數業務，信昇亞洲指數（“信昇指數”）很高興地宣布，其由全套 10 個獨特指數組成的集中式指數專頁，正式在 彭博社（Bloomberg）上線。彭博社用戶可通過按“IXCI<GO>”制式進入信昇指數頁面訪問。此指數專頁的推出將大幅提高信昇指數產品的可及性，為全球投資者提供即時數據和深入的市場洞察。

信昇指數和彭博社的合作標誌著 IXCI 的歷史關鍵時刻。本次策略性舉措旨在為投資界帶來更高的透明度和效率，通過準確及時的數據來支持投資者做出明智投資決策。第一階段彭博社平台會發佈信昇指數 29 隻不同指數中的 10 隻。它們分別來自基準指數系列、現貨價格指數系列（兩者均為即時發佈）和投資組合指數系列（每小時發佈）。[完整指數名單請參閱附錄 1]

在此之前，彭博社已經通過美國納斯達克交易所的數據公司獲得信昇指數並在過去三年在香港時間早上九時至晚上九時以延遲 15 秒的發佈提供三隻旗艦指數給其客戶；包括信昇數字貨幣指數、信昇比特幣指數及信昇以太幣指數。是次轉變，主要是彭博社會改為直接連接 IXCI 的數據線，並且以實時 24/7 且每 5 秒發佈的方式提供給其全球客戶。

這三類指數系列的設計旨在滿足投資者的不同需求，包括為投資者提供一系列數字貨幣的基準、投資組合追蹤和現貨價格參考價格。基準指數系列是用來代表整體市場或特定細分市場的業績標準，當中指數中的成份幣總和需要在市值和交易量方面合符指數規條中的市場佔比率，具有最高的代表性。現貨價格指數系列提供特定資產的即時價格資訊，該指數系列中的數字貨幣價是由 10 間每季檢討的交易所，取其平均值計算得出。投資組合指數系列專為基金經理設計，通過追蹤精選資產來支持多元化投資策略。無論投資者是尋求廣泛的市場風險、特定數字貨幣的目標投資，還是準確的即時定價，信昇指數都能提供實現這些目標所需的數據。

訂閱 4 個月免費試用版：為慶祝此次推出，信昇指數會提供為期 4 個月的免費試用訂閱。這項優惠為投資者提供一個好機會去實際體驗信昇指數的價值和可靠性。如客戶想在試用期後繼續通過彭博社訪問指數，請在試用期結束前一個月聯繫 licensing@ix-index.com 申請訂閱。有關更多數據發佈和產品許可的更多信息，請訪問官網 <https://ix-index.com>。